
Folkemøte i Kokelv 
Referat 

 

Tema: Kommuneplanens samfunnsdel og arealdel 

Tid: 16 september 2020 

Deltagelse: 19 fremmøtte innbyggere + 4 fra administrasjonen 
 

Administrasjonen innledet om kommuneplanen samfunnsdel og arealdel. 

Diskusjon blant møtedeltagerne. 

 

Styrker: 

Lite gjennomtrekk av fast befolkning. 

Levende bygd med skole, museum, privat næringsliv og omsorgssenter. 

Aktive foreninger, lag og klubber. 

Stor evne til frivillighet. 

Trygge oppvekstvilkår for barn. 

Egen kirke.  

Gode muligheter for reindrift. 

Gode muligheter for aktivt jordbruk/landbruksvirksomhet. 

God bredbåndsdekning. 

Godt samarbeid mellom bygda og reindrifta. 

 

Utfordringer: 

Befolkningsutvikling – for få barn og stadig flere eldre. 

Dyrt å etablere seg i bygda pga bankenes verdsetting av hus etter markedspris. 

Småbruk selges som fritidsboliger, burde vært boligplikt. 

For få kulturtilbud. 

Mangler miljøstasjon med mulighet for levering av sortert avfall/ grovavfall 

(bygningsavfall mm). 

 

Innspill /forslag i plenum: 

 Hammerfest fører en positiv politikk for å opprettholde et grunnlag for 

bosetning. Oppvekstsentret må bestå. 

 Kommunen er en boligbyggebank. Tomannsboligen som er påbegynt må 

ferdigstilles. 

 Det må være et lokalt masseuttak slik at lokalbefolkningen kan ta ut grus 

og støypsand. 

 Vannforsyninga er for dårlig. Dårlig trykk. 

 Entreprenøren, som hadde tilhold i Kokelv, har flyttet til Porsanger pga 

kommunen. Det burde være et industri/næringsområde i bygda. 



 Det er god plass i Kokelv. Reguleringsplanen for Kokelv østre må 

revideres. Boligtomtene som er regulert ligger på feil sted. 

Næringsområdet i planen er for lite og også på feil sted. 

 Veldig bra internett i bygda, mye kan løses/utvikles med det gode nettet. 

 Viktig å markedsføre Kokelv som et aktivum. 

 Det er ei negativ befolkningsutvikling i Kokelv. Skolen er i fare. Det var 

56 elever der for noen år siden. I dag er det 12 og i 2024 er det 6. 

 I Lillefjord ble det avsatt et område til oppdrett. Dette ble tatt birt av FFK 

med begrunnelsen at dette er en gytefjord for torsk. Det er i samme 

fjorden som NRS er etablert. Hvorfor gjelder ikke argumentasjonen på 

begge sider av fjorden? 

 Hammerfest er avhengig av distriktene. Porsanger har lagt ned mange 

småsamfunn (ble kalt Lakselv kommune). 

 Folket og naturen er et aktivum som bør markedsføres. 

 Vi må ikke miste butikken. Da faller alt sammen. 

 Det er gode oppvekstsvilkår i Kokelv. Bedre enn i Drøbak. 

 Tilrettelegge for kommunal bygging. Folk må tørre å komme hit. 

Kommunen må legge til rette for at man kan bygge billig. 

 Før hadde man botid på 5 år, endret til 3 år før man må skaffe seg egen 

bolig. I dag bor folk for lenge i de kommunale boligene. 

 Norges mest produktive reinflokk. Høyest slaktevekt. Lederen kunne 

tenke seg å flytte fra Karasjok til Kokelv. (Møtt med applaus) 

 Reindrifta blir hørt av administrasjonen og av lokalbefolkningen. Ingen 

konflikt mellom reindrift og jordbruk. 

 Kan man prioritere unge folk i jobber fremfor eldre slik at de ikke 

risikerer å være de første som må gå ved nedbemanning? 

 Vi må få familier med barn til Kokelv. 

 Kokelv sportsklubb ble stiftet for å drive barneidrett. Nå er det så få barn 

her at man ikke kan stille egne lag. Færre frivillige hender. 

 Trenger areal hvor barn kan oppholde seg trygt. 

 Det har lenge vært lovet ei lysløype i Kokelv. Dette har det ikke blitt noe 

av. Kan være turløype om sommeren. 

 Aktivitetsparken drives av bygda. De vil søke tippemidler til det. 

 Kokelvbygda er på grensa i Hammerfest. Det er for lite gjennomtrekk av 

befolkning. Likevel er det ei levende bygd med en god skole hvor barn 

trives, men syns det er litt kjedelig. Barn kan vokse opp med minner om ei 

kjedelig bygd. 

 For lite næringsliv. 

 Småbruk selges som fritidsbolig og blir stående tomme. Burde vært  

 Mye er regulert til bolig, men ligger på private tomter (som man ikke får 

kjøpe?). Må ordne mere bolig og næringsareal. 

 Det mangler nye grøntarealer i den nye arealplanen. 



 Kokelv må løftes opp som jordbruksbygd på samme måte som 

Neverfjord. Det er store jordressurser som ikke er nevnt i beskrivelsen. 

 Gjengroing er en stor trussel. Det må satses på landbruk. 

 Ønsker mere sau og geit. 

 Selkopp får en hensynssone. Hvorfor er rammene rundt den satt som de 

er? Må se på avgrensningen her fordi det ikke virker riktig. 

 Det er en gammel søppelplass (doset ned) ved elva i Selkopp og under 

Ravdolberget. Bilvrak og batterier er gravd ned. 

 Ravdolvegen bør ikke stenges og parkering beholdes. Lite trafikk der. 

 Ravdolveien må bestå, SPA 209 fjernes. 

 Det er en del barmarkskjøring på Selkopp. Bør stenges. 

 Må opprette miljøstasjon i Kokelv. Har bedt om det, men fikk beskjed fra 

Kvalsund om at det er så få folk der så bare kast alt i restavfall. Dårlige 

holdninger. 

 Hvem har ansvaret for havna? Dårlig strømtilførsel og dårlig vei. For få 

båtplasser og de blir okkupert av Porsangerfolk. 

 Kommunen bør sikre lærlingplasser hos de store aktørene som Nussir, 

Equinor o.l. 

 Men vi venter på ambulansetjenesten? 

 Boplikt for tidligere landbrukseiendommer? 

 Regulere næringsarealer / i dagens reguleringsplan – reguleringsplan for 

for Kokelv øst /Kokelv Vest. 

 Tilrettelegge arealer for idrett/ ski/turløype, kan tas med i kap.5.3 

 Reguleringsplanene for bygda bør revideres snarest og knyttes nærmere til 

øvrig arealplan. 

 Kulturlandskapet gror igjen – behov for landbruk. 

 Til kap.5.11: trussel for hekkeområdet ved Selkop er ikke menneskelig 

aktivitet, men rev og mink. 

 Er det slik at Kvalsund utvikles for næringsvirksomhet, mens Kokelv skal 

vernes for at turister skal komme og se på oss?  

 Kokelv må være med i kap.6.44. Her er store naturressurser. 

 Kap.6.4.10 Like viktig som boligområde er tilrettelagte områder for barn i 

bygda. 

 Kap. 5.11 Selkop som hekkeområde; trusselen er rev og mink, ikke 

fysiske inngrep. 

 Ønsker ikke at det regulerte feltet langs øst, hvor det ikke er hytter, skal 

være med i kommunens arealplan. Hyttefeltet bør ikke utvides. 

 Skal Moreneveien asfalteres i høst? 

 Kloakken går rett til havs. Skal det være sånn i en «miljøkommune»? 

 Oppdretteren får dispensasjon for utslipp. Det kan ikke være så lett. 

 Siden arealplanen «gikk ut» i 2016 må Kokelv prioriteres. Det bør settes 

av areal til næring utenfor reguleringsplanen. 

 Hvorfor er det 50-sone i bygda, burde vært 30-sone? 



 Økt turistnæring, samarbeid med større aktører. 

 Samisk språk- og kultursenter. 

 Kan man samlokalisere kompetansesenter og museum, med kafè, 

intimscene, møterom og verksted som kan tilbys kulturskolen? 

 Beredskapsbilene er fjernet, - det har svekket beredskapen! 

 I området som er satt av til masseuttak i Birjavika er det 3 rødlista 

rovfuglarter som hekker. Uheldig å ødelegge geologien i dette området 

som er nasjonalturstivei. 

 Vi ønsker ny reguleringsplan for hele Kokelv slik at grunneierne kan 

komme med innspill for bedre utvikling. 

 Ta bort oppdrettsanleggene pga at Refsbotten er en Gytefjord.   

 Fjerne høyspentlinje gjennom bygda og frigjøre plass for evt bygg. 

 Regulere plass til campingplass i Havøysundkrysset. 

 Kommunen må være mer offensiv med markedsføres for at bygda ikke 

skal avfolkes! 

 

Hva er viktigst? 

 Bygges flere nye boliger  

 Beholde de tilbudene som er 

 Flere unge og mere aktivitet i bygda 

 Lønnspolitikk som gjør det attraktivt å jobbe i Kokelv. 

 Gratis tomter, gratis barnhage og sfo 

 

 


